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Z A P I S N IK 

 

 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 21. lipnja 2023. godine u 

Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u 20:00 sati.   

 

 Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Dinko Župan, Ana Brajnović, 

Saša Brezovac, Stela Horvat, Marijan Mandić, Josip Medved, Siniša Galovac, Valentina 

Škorvaga, Filip Ivanović, Željko Varžić, i Bruno Čačić. 

 

 Ne nazočni vijećnici: Tomislav Čamagajevac, Dalibor Bošnjaković i Alenko Bajer. 

 

 Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, pročelnik-tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik 

Upravnog odjela za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Goran Šimić, pročelnik Upravnog 

odjela za komunalne i stambene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Tihana Pelin-Kuna, pomoćnica pročelnika-tajnika Grada u Uredu gradonačelnika, 

Iva Matić, direktorica tvrtke Dvorac d.o.o. Valpovo, Stjepan Koški, zapovjednik VZ Grada 

Valpova,  Vanja Miličević, direktor VPC, Davor Runje, direktor HRV, Vladimir Vazdar, 

novinar Valpovštine info.  

  

 Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 11 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu. Predsjednik predlaže dopunu dnevnog reda „Akcijski plan 

energetski i klimatski održivog razvitka Grada Valpova“, kao 20. točku dnevnog reda. 

Prijedlog je jednoglasno usvojen. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na 

glasovanje prijedlog dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili 

jednoglasno (11 glasova ZA) ovaj 

 

d n e v n i    r e d 

 

 1. Usvajanje Zapisnika 23. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

 2. Aktualni sat. 

 3. Izvješće o radu i poslovanju HRV-a d.o.o. Valpovo za 2022. godinu. 

 4. Izvješće o radu i poslovanju Turističke zajednice Grada Valpova za 2022. godinu. 

 5. Informacija o stanju zaštite od požara na području Grada Valpova za 2022. godinu. 

  6. Prijedlog Analize davanja koncesije i procjene vrijednosti koncesije za obavljanje  

           komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada Valpova. 
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     7. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na nacrt Ugovora o koncesiji za 

             obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Grada 

             Valpova. 

     8. Godišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Grada Valpova  za 2022. godinu. 

     9. Izvješće o izvršenju Programa građenja komunalne infrastrukture za 2022. godinu. 

 10. Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2022. 

             godinu u Gradu Valpovu. 

  11. Prijedlog II. Izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2023. godinu. 

 12. Prijedlog Izvješća o stanju u prostoru Grada Valpova za razdoblje od 

             2018. do 2022. godine. 

 13. Prijedlog Programa o dopunama Programa mjera pronatalitetne politike 

             Grada Valpova. 

 14. Prijedlog Izvješća o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Valpova  

             za 2022. godinu. 

 15. Prijedlog Rješenja o osnivanju i imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu  

             šteta od prirodnih nepogoda na području Gada Valpova. 

 16. Prijedlog Odluke o formiranju nerazvrstane ceste. 

 17. Prijedlog Programa o izmjeni Programa Grada Valpova za razvoj Info centra  

             za mlade. 

 18. Izvješće o radu Ustanove za kulture djelatnosti „Ante Evetović Miroljub“ Valpovo 

             za 2022. godinu. 

 19. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Statuta 

        Ustanove za kulture djelatnosti „Ante Evetović Miroljub“ Valpovo. 

 20. Akcijski plan energetski i klimatski održivog razvitka Grada Valpova. 

 21. Pitanja i prijedlozi. 

 

 Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 23. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

                    GRADA VALPOVA 

 

 Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 23. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  usvojen jednoglasno (11 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Željko Varžić 

- imam 2 pitanja za gradonačelnika, prvo pitanje vezano je za problematiku komaraca, koji su 

planovi za naredna tretiranja, kakva je mogućnost i potreba korištenja mogućeg aviotretiranja, 

vidimo da neki gradovi i to rade, kolika je cijena po tretmanu, tko donosi odluku kada bi se 

trebalo tretirati, da li to rade stručne službe ili po procjeni Grada ili već ne znam koga. Drugo 

pitanje, problem nedostatka stambenih kapaciteta za najam u Gradu Valpovu, za mlade 

obitelji ili za kupovinu, pa evo molim vaš pogled na tu problematiku? 

 

 Vijećnik Bruno Čačić je došao na sjednicu, pa je sada nazočno na sjednici 12 

vijećnika.  

 

Filip Ivanović 

- svoje prvo pitanje bi iskoristio kao kritiku na uređenost ponajviše prigradskih naselja što se 

tiče košnje, znamo da smo u 11, 12 mj. kada smo ukidali VMO i komunalne djelatnike 
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upozoravali na moguće probleme koji bi nastali, i koji se na žalost danas i događaju, 

konkretno u Ladimirevcima još uvijek ono jezero kod Kaffe bara Toni nije pokošeno, a pričali 

smo tamo u susretu sa gradonačelnikom i njegovim suradnicima prije nekoliko tjedana, 

također i centar mjesta nam je dosta loše, nije na žalost posađeno ni cvijeće, sutra imamo i 

Tjelovsku zabavu, doći će nam gosti, centar na žalost nije pokošen, mislim da bi bilo dobro da 

se malo više pažnje posveti i tome problemu. Drugo pitanje bi uputio pročelniku Vuksaniću, 

završen je natječaj za projekte i programe udruga, pa me zanima kada bi mogli očekivati 

rezultate toga natječaja, jer me je već nekoliko udruga pitalo za to, da bi znali organizirati 

svoje aktivnosti? 

 

Bruno Čačić 

- imam dva pitanja za gradonačelnika, o prvom pitanju već je bilo govora, ali ga ja želim 

spominjati od sjednice do sjednice, radi se o smeću u Belišću, zapravo ne o smeću nego o 

postrojenju pored smeća od kojega se širi nesnosan smrad. Vijećnik Župan je iznio tu zbog 

čega i zašto, ja znam da je to pod Gradom Belišća, ali taj nesnosni smrad obuhvaća i određene 

dijelove Grada Valpova, mnogi se žale, mnogi pitaju što mi kao lokalna samouprava možemo 

i koje su naše ingerencije, da li imamo uopće mogućnost utjecati na to industrijsko 

postrojenje, to nije smetlište nego zasebna poslovna jedinica, da li postoji neko zakonsko 

uporište, da mi kao neka lokalna samouprava možemo utjecati na to kako bi taj nesnosni 

smrad smanjili, to je strašno, ja sam stvarno ogorčen što je uopće moglo doći do toga da se 

tako nešto pusti u pogon, jer ja tu ne vidim nikakvi javni interes niti u Gradu Belišću niti u 

Gradu Valpovu, to je čisto privatna investicija na uštrb 20.000 stanovnika koji se nalazimo 

oko tog područja, molim da mi kažete koje su naše mogućnosti, i da li uopće imamo kakvih 

mogućnosti pravnih ili zakonskih da utječemo na to da se to pokuša sanirati ili umanjiti taj 

negativni utjecaj na naše građane kao i na nas same tu. Drugo pitanje, radi se o našem 

odmaralištu u Velom Lošinju što je bilo u vlasništvu Grada, da li je to još u funkciji, prijašnjih 

godina tamo su išle naše udruge, čuo sam da se to pokušalo nešto renovirati pa se nije, pa je 

stalo, pa da nas izvijestite da li je to i dalje u opticaju, da li naše udruge to mogu koristiti, ako 

ne mogu, zašto ne mogu, da li će moći koristiti, i kada će moći koristiti? 

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnik Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  pitanja. 

 

- odgovori na pitanja vijećnika Željka Varžića, vezano za komarce, ova godina je 

katastrofalna zbog obilnih padalina, sada imamo taj problem koji nismo prije imali, pogotovo 

zadnje dvije godine kada su bile one velike suše, do sada smo tretirali već u 3-4 navrata, opet 

idemo u petak sam Grad, danas idemo Nard i Ladimirevce, za cijenu ne znam, to moram 

vidjeti sa pročelnicima Službe za financije i Upravnog odjela za komunalne djelatnosti. Što se 

tiče aviona, znamo da je usvojen amandman saborskog zastupnika Ivanovića, vezano za 

sredstva koja su namijenjena za OBŽ za tretiranje avionom, ja sam bio u kontaktu s njim i on 

je rekao po svemu sudeći da bi to Osijek mogao sebi prisvojiti, ali čuo sam jučer da je avion 

prošao do Šaga, onaj zeleni pojas kompletno, nije prošao kroz cijelu županiju, možda će u 

idućem navratu, ali kontaktirati ćemo svakako Županiju i vidjeti kakvi su planovi, i tko to 

uopće radi, po čijoj direktivi, kuda su ta sredstva uplaćena koja je Vlada osigurala za OBŽ, i 

da li one pokrivaju samo grad Osijek ili i ostale jedinice lokalne samouprave, svakako ćemo 

se za Valpovo boriti jer je i sam saborski zastupnik sa našega područja rekao da će se osobno 

zauzeti za to da se pokrije i područje Grada Valpova, a same odluke,  kada se komarci dignu 

onda ih špricamo, odluku donosim ja u suradnji sa komunalnim odjelom i pročelnikom 

Šimićem i naravno sa Sanitacijom koja je u natječaju dobila taj posao za Grad Valpovo za ovu 

godinu, tako da i oni sukladno svojim kapacitetima, obzirom da rade na razini cijele Županije, 

ali i po njihovom iskustvu struke oni procjenjuju kada bi bilo najbolje, svaki dan nije 

potrebno, građani se naravno bune kada ne mogu izaći u dvorište i kada im to smeta. 
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- što se tiče problema stambenih kapaciteta za najam ili kupovinu stanova, mi smo prije 4 

godine pokrenuli jednu inicijativu sa APN za izgradnju POS stanova u Gradu Valpovu, i već 

pune 4 godine je taj javni poziv za iskaz interesa otvoren, ponovno ćemo ga aktualizirati ako 

bi htjeli graditi, a ima zainteresiranih, javljaju se nama u Grad, a i ovako u razgovoru sa 

građanima ima zainteresiranih i za najam i kupovinu stambenog prostora, ako bi radili zgradu 

sa 20 stanova, mi moramo imati 50 minimalno, 40 prijavljenih osoba, odnosno osoba koje su 

iskazale interes da bi iznajmile ili kupile stan, možemo proći proceduru sa APN i oni od toga 

dana kada se dogovorimo u roku 6 mjeseci mogu početi raditi, ali jednostavno nismo htjeli ići 

na onaj način kako su možda išle neke druge jedinice lokalne samouprave, pa su forme radi 

popunili tu listu, krenuli u izgradnju pa im se desilo da nisu prodali niti jedan stan, pa se onda 

nađu u problemu, tako da ćemo mi ponovno aktualizirati taj poziv, možda proći sa letcima 

kroz cijelo područja Grada Valpova i prigradskih naselja, da se ljudi još bolje upoznaju što to 

znači za Grad, i kažem to je jednostavno takva procedura, a što se tiče drugih stvari koje 

radimo, upoznati ste, donijeli smo i odluke na Gradskom vijeću u nekoliko navrata vezano za 

onaj dio Osječke ulice, iza ulice N. Tesle u Gradu Valpovu od Ville Valpovo do klaonice, taj 

dio je kompletno gradski prostor uz Karašicu, radimo na izradi projektne tehničke 

dokumentacije, koja bi do kraja godine trebala biti gotova, čak bi mogli imati i građevinsku 

dozvolu, a onda ćemo vidjeti kako ćemo to izfinancirati, da li preko nekog natječaja ili 

vlastitim sredstvima, činjenica je da je to blizina samog centra Grada idealna za obiteljsko 

naselje, ulicu, opet je kompletno u vlasništvu Grada Valpova, a opet će i oni koji imaju kuće u 

N. Tesle moći isparcelirati svoja zemljišta i ponuditi zainteresiranima za kupnju i gradnju 

nekretnina. 

- odgovor na pitanje vijećnika Filipa Ivanovića što se tiče košnje, unazad 3 tjedna smo obišli 

sva prigradska naselja, jedan od glavnih istaknutih problema od strane građana, ali to smo 

naglašavali i u samim susretima s njima je ta košnja i uređenost prigradskih naselja, kao što 

znate da smo od 01. 01. ove godine po direktivi Ministarstva morali preći na jedan novi 

sustav, do sada su to odrađivali komunalni djelatnici po mjestima, i naravno da su ti 

komunalni djelatnici koji su dugo godina radili u mjestu i iz tog su mjesta znali kada treba 

kositi koje površine, naravno da im je bilo lakše, opet kažem od 01.01. ove godine po uputi 

Ministarstva je moralo preuzeti komunalno poduzeće koje radi za Grad, u ovom slučaju to je 

Urbanizam, oni imaju dvije ekipe za košnju, jednu za Valpovo, a drugu za prigradska naselja, 

očito da se nisu još dovoljno uhodali, da to bude na onoj razini na kojoj je bilo proteklih 

godina, ali vjerujte da smo svaki dan s njima u komunikaciji i pročelnici Vuksanić i Šimić i 

ja, i svi koji radimo ovdje u Gradu, jer kada imamo pozive od građana, mi naravno odmah 

kontaktiramo Urbanizam pa ih upućujemo, na kraju ćemo morati mi složiti kako će to oni 

odrađivati, ali opet Grad je uvrstio u proračun kupnju nove dvije traktorske kosilice, veće 

kosilice da im se poboljša mehanizacija, direktor ima potpunu slobodu da si organizira 

apsolutno posao koji je ono što mi tražimo i platimo, da imamo naselje uređeno onako kako 

smo navikli proteklih godina, na tome ćemo naravno inzistirati sve dok to ne bude tako, a opet 

kažem svi sve vraćamo na ono i postavljamo ista pitanja zašto ne možemo ponovno vratiti 

ono staro, ne možemo jer je takva uputa Ministarstva, možemo se naći u problemu, da ja kao 

odgovorna osoba dobijem nekakvu kaznu, i da Grad dobije kaznu kao pravna osoba. 

- što se tiče natječaja za udruge, molio bi pročelnika Vuksanića da odgovori na pitanje. 

- odgovor na pitanje vijećnika Brune Čačića, vezano za smeće u Belišću, tu bi zamolio 

vijećnika Župana da odgovori, obzirom da je on više upućen u to, ali i kao predsjednik 

Udruge Eko-Karašica pokrenuo je inicijativu koja još uvijek traje, naravno da i mi imamo 

upita u Gradu, ali obzirom da se ne radi o zemljištu koje je u vlasništvu Grada Valpova, ono 

je dano na koncesiju i upravljanje Gradu Belišću, odnosno Kombelu, mi tu kao Grad, i kao 

jedinica lokalne samouprave ne možemo napraviti ništa osim što podržavamo ovo sve što 

udruge i građani iskazuju svoje nezadovoljstvo, tu smo im apsolutna podrška, obzirom da se 

radi naravno i o našim građanima, ukoliko budemo mogli nešto sa svoje strane učiniti, mi 

ćemo to svakako napraviti. 
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- što se tiče odmarališta u Velom Lošinju, svi znamo da su to odmaralište godinama koristile 

udruge i naši građana i to po doista povoljnim cijenama, i ne vjerujem da bi tolika većina 

naših sugrađana uopće bila na ljetovanju da nije tog odmarališta, prije nekoliko godina krenuli 

smo u nekakvu sanaciju, riješili smo prije 4 godine onu vanjsku kuhinju, doveli stvarno u 

ekstra stanje, a kada smo planirali krenuti raditi samu zgradu, vidjeli smo da bi to iziskivalo 

ogromna sredstva od strane Grada, i da to jednostavno nije moguće u ovom trenutku da Grad 

sam to financira, ali javio se još jedan drugi problem, to su neriješeni imovinsko pravni 

odnosi, zgrada nije legalizirana, pokrenuli smo postupak legalizacije i sa upravnim odjelima 

Primorsko-goranske županije, dali su nam upute što moramo ukloniti, da bi mogli pokrenuti 

postupak legalizacije, odnosno pokrenuli smo ga, ali moramo ukloniti nešto što je nelegalno 

sagrađeno uz samo odmaralište, i to je Urbanizam odradio u protekla 2 mjeseca, sada 

nastavljamo sa tim postupkom, vjerujem da ćemo tijekom ove godine dobiti, da će zgrada biti 

legalizirana, a onda ćemo naravno uz rješavanje ostalih imovinsko pravnih odnosa moći to i 

prijavljivati na neke prihvatljive natječaje, dovesti odmaralište opet u onakvo stanje kako 

priželjkujemo, a to je da bude ponovo ponuđeno našim sugrađanima prije svega i našim 

udrugama, a onda ako je potrebno i za neku komercijalnu djelatnost kako bi ono bilo 

samoodrživo, ali opet naglašavam da bi to prvo trebalo biti ponuđeno našim sugrađanima po 

opet onim ekstra subvencioniranim cijenama samo da se pokriju režijski troškovi, kao i 

naravno našim udrugama koje su koristile jako dugo godina, mislim da sam bio jasan.  

 
Marko Vuksanić 

- odgovor na pitanje vijećnika Filipa Ivanovića, što se tiče konkretno natječaja, isti je završen 

prije dva tjedna, ja sam danas dobio informaciju da je naše Povjerenstvo napravilo 

administrativnu provjeru, da su sve udruge dostavile svu potrebnu dokumentaciju, i sada 

slijedi onaj daljnji postupak ocjenjivanja na temelju čega će se i podnijeti prijedlog 

gradonačelniku za donošenje odluke, vjerujem da će to biti riješeno početkom mjeseca srpnja, 

i da je do 15. srpnja svakako plan da budu pripremljeni ugovori da se izvrši samo 

potpisivanje. One udruge iz područja sporta koje su se prijavile na ovaj natječaj, one tu nisu 

prihvatljive, ali kao što je bilo u najavi, taj natječaj će biti svakako raspisan početkom mjeseca 

srpnja.  

 

Dinko Župan 

- odgovor na pitanje vijećnika Brune Čačića, 

problem je složen i nekoliko sam puta na ovom Vijeću govorio o njemu. Što se tiče Grada 

Valpova, Grad je maksimalno bio na usluzi Inicijativi za čisti zrak u Belišću i Valpovu, 

gradonačelnik nas je primio i prihvatio naš prijedlog da Grad postavi digitalne mjerne stanice 

za praćenje kvalitete zraka kao što je to napravljeno u Donjem Miholjcu. Grad je financirao 

dvije informativne digitalne mjerne stanice te je jedna postavljena na Starovalpovačkom putu, 

a druga u Strossmayerovoj ulici. Što se tiče samog pogona tvrtke Livit, tehnologija koju oni 

primjenjuju po svemu sudeći nije adekvatna jer oni ne uspijevaju stabilizirati taj otpadni mulj 

koji dolazi s pročistača otpadnih voda DS Smitha. Takav prerađeni ali još uvijek 

nestabilizirani mulj oni nazivaju građevinskim materijalom i pohranjuju ga na mini deponiji 

pored svoga pogona i ta je deponija sada jedan od glavnih izvora smrada koji se širi po dijelu 

Belišća i Valpova. Nakon nekoliko naših pritužbi Državnom inspektoratu odlučili smo 

predstavku vezanu za taj problem poslati i saborskom Odboru za zaštitu okoliša i prirode te 

Uredu pučke pravobraniteljice. Tek nakon toga smo dobili prvo očitovanje od Državnog 

inspektorata iz kojeg je vidljivo da tvrtka Livit ne radi u skladu s dozvolom i da se ne 

pridržava vlastitog elaborata što mi tvrdimo već dvije godine. Osim podrške gradonačelnika 

Matka Šutala naša Inicijativa za čisti zrak u Belišću i Valpovu dobila je podršku i od župana 

Ivana Anušića koji je na sastancima sa nama jasno rekao da nijedan privatni interes ne može 

biti ispred javnog interesa. Prije mjesec dana smo preko saborskog Odbora za zaštitu okoliša i 

prirode dobili jedno opširnije očitovanje Državnog inspektorata na našu predstavku iz kojeg je 
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vidljivo da tvrtka Livit pravi niz prekršaja i uskoro ćemo o tome putem konferencije za 

medije obavijestiti širu javnost. Na konferenciju ćemo pozvati i predsjednicu saborskog 

Odbora za zaštitu okoliša i prirode Sandru Benčić koja je uz Ured pučke pravobraniteljice 

učinila najviše da se problem neugodnih mirisa u Belišću i Valpovu podigne na najvišu razinu 

i da Državni inspektorat počne ažurnije raditi na ovom ekološkom problemu. 

 

Matko Šutalo  

- samo bi se nadopunio, mi smo prije godinu dana, kada smo izdavali posebne uvjete za 

izgradnju postrojenja za preradu mulja ovog drugog dijela u posebnim uvjetima, u dogovoru s 

pročelnikom Šimićem sam naveo da je tvrtka Livit, odnosno investitor dužan onemogućiti 

raširivanje mulja i eventualnih štetnih emisija sa platoa na okolne površine fizičkim putem te 

putem strujanja zraka, tako da mi kao jedinica lokalne samouprave koja izdaje posebne uvjete 

za građevine koje se grade na našem području, obzirom da je u k.o. Grada Valpova izdala 

posebne uvjete, očito da se oni ne pridržavaju onih posebnih uvjeta koje smo mi izdali, sada 

moramo samo vidjeti koja je procedura s naše strane, to ću vidjeti s pročelnikom, vijećnik 

Župan je u kontaktu s vama, pa možemo vidjeti koji su nam daljnji koraci prema eventualno 

Ministarstvu gospodarstva i održivog razvoja. 

 
 Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 

 

TOČKA 3. IZVJEŠĆE O RADU I POSLOVANJU HRV-A D.O.O. VALPOVO ZA  

                 2022. GODINU 

 

 Davor Runje - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 19. sjednici, održanoj 21. 

lipnja 2023. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Davor Runje i 

Matko Šutalo.  

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 4. IZVJEŠĆE O RADU I POSLOVANJU TURISTIČKE ZAJEDNICE 

          GRADA VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

 Eduard Lacković - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 19. sjednici, održanoj 21. 

lipnja 2023. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga usvojilo jednoglasno 4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Željko Varžić, Marko Barišić, i 

Matko Šutalo. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (10 glasova ZA, 2 glasa PROTIV) ovu točku dnevnog reda. 
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TOČKA 5. INFORMACIJA O STANJU ZAŠTITE OD POŽARA NA PODRUČJU  

                  GRADA VALPOVA ZA 2022. GODINU 

 

 Stjepan Koški - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Matko Šutalo.  

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

     

TOČKA 6. PRIJEDLOG ANALIZE DAVANJA KONCESIJE I PROCJENE 

          VRIJEDNOSTI KONCESIJE ZA OBAVLJANJE KOMUNALNE  

                 DJELATNOSTI DIMNJAČARSKIH POSLOVA NA PODRUČJU  

                 GRADA VALPOVA 

 

 Tihana Pelin-Kuna - ukratko je obrazložila predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 19. sjednici, održanoj 21. 

lipnja 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU SUGLASNOSTI NA  

                 NACRT UGOVORA O KONCESIJI ZA OBAVLJANJE KOMUNALNE  

         DJELATNOSTI DIMNJAČARSKIH POSLOVA NA PODRUČJU GRADA 

                    VALPOVA 

 

 Tihana Pelin-Kuna - ukratko je obrazložila predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 8. GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU PRORAČUNA GRADA  

         VALPOVA  ZA 2022. GODINU 

 

 Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 19. sjednici, održanoj 21. 

lipnja 2023. godine razmatrao predmetni izvještaj, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Željko Varžić.  

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (10 glasova ZA, 2 glasa SUZDRŽANA) ovu točku dnevnog reda. 
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TOČKA 9. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE  

         INFRASTRUKTURE ZA 2022. GODINU 

 

 Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 19. sjednici, održanoj 21. 

lipnja 2023. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Željko Varžić.  

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (10 glasova ZA, 2 glasa PROTIV) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 10. IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE  

           INFRASTRUKTURE ZA 2022. GODINU U GRADU VALPOVU 

 

 Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 19. sjednici, održanoj 21. 

lipnja 2023. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovu točku dnevnog reda. 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG II. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA  

           VALPOVA ZA 2023. GODINU 

 

 Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 19. sjednici, održanoj 21. 

lipnja 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Bruno Čačić i Marko Barišić.  

 

Bruno Čačić 

- zadovoljan sam sa izvješćem, a pogotovo bi se zahvalio gosp. Barišiću što je uvrstio 

povećanje financiranja učenja engleskog jezika za sve zainteresirane polaznike vrtića, što je 

obećao na prošloj sjednici, taj je postupak dobar, jer više nećemo imati djecu koja su 

polaznici i ne polaznici na osnovu materijalnog stanja. I pitanje za pročelnika, bilo je rečeno 

da će Ustanova za kulturnu djelatnost isto osigurati neka određena sredstva za knjižnicu, ja to 

ovdje nisam vidio, da li to gosp. Barišić nije vama uvrstio makar je rekao  da hoće, ili vi to 

niste upisali, a bilo je riječi da u tom paketu ide i besplatno podizanje knjiga, pa samo 

objašnjenje da li je to uvršteno ili nije? 

 

Marko Barišić 

- da bit će uvršten i taj dio u paket koji sam obećao vjerojatno već na sljedećoj sjednici 

Gradskog vijeća. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 12. PRIJEDLOG IZVJEŠĆA O STANJU U PROSTORU GRADA VALPOVA  

           ZA RAZDOBLJE OD 2018. DO 2022. GODINE 

 

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Željko Varžić.  

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

     

TOČKA 13. PRIJEDLOG PROGRAMA O DOPUNAMA PROGRAMA MJERA  

           PRONATALITETNE POLITIKE GRADA VALPOVA 

 

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 19. sjednici, održanoj 21. 

lipnja 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Bruno Čačić i Marko Vuksanić.  

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 14. PRIJEDLOG IZVJEŠĆA O REALIZACIJI PROGRAMA JAVNIH  

           POTREBA U KULTURI GRADA VALPOVA ZA 2022. GODINU 

  

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 19. sjednici, održanoj 21. 

lipnja 2023. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali Željko Varžić i Oliver Vazdar. 

 

Željko Varžić 

- samo jedno pitanje, ovdje imamo sada u rashodima manifestacija Ljeto valpovačko 

planirana sredstva 200.000,00 kn, prvim izmjenama programa povećali smo na 491.000,00 kn 

a utrošili smo 159.392,84 kn, ja mislim da to nije stvarni trošak, da je to vjerojatno samo dio, 

pretpostavljam da je naše Ljeto valpovačko bar 500.000,00 kn prošle godine vrijedilo, ali gdje 

je prikazan taj novac? 

 

Oliver Vazdar 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, kao što znate naši proračunski korisnici koriste 

drugi informacijski sustav nego mi, do iduće godine kada ćemo to promijeniti, tako da se tu 

desila jedna greška, ti troškovi Ljeta valpovačkog su sadržani kao troškovi osnovne 

djelatnosti u Ustanovi za kulturne djelatnosti, nisu nigdje drugdje prikazani, samo nisu 

prikazani pod programom Ljeto valpovačko, nego pod redovnim troškovima, znači 

programom kao osnovna djelatnost, redovni troškovi, s time da se išlo u povećanje iznosa 

plana prošle godine za Ljeto valpovačko jer su otprilike tako troškovi na razini planiranih za 

nešto malo više što se tiče Ustanove u kulturi i troškova Ljeta valpovačkog. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 15. PRIJEDLOG RJEŠENJA O OSNIVANJU I IMENOVANJU GRADSKOG  

           POVJERENSTVA ZA PROCJENU ŠTETA OD PRIRODNIH  

           NEPOGODA NA PODRUČJU GADA VALPOVA 

 

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Marijan Mandić 

-  u ime Kluba vijećnika VNL predlažem slijedeće članove  u Povjerenstvo za procjenu šteta 

od prirodnih nepogoda na području Grada Valpova: Jozo Martinović, za predsjednika, Dražen 

Birovljević, Dragan Čolaković, Vlatko Gašparović te Dario Novoselić, za članove. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 16. PRIJEDLOG ODLUKE O FORMIRANJU NERAZVRSTANE CESTE 

 

 Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 17. PRIJEDLOG PROGRAMA O IZMJENI PROGRAMA GRADA  

           VALPOVA ZA RAZVOJ INFO CENTRA ZA MLADE 

 

 Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 18. IZVJEŠĆE O RADU USTANOVE ZA KULTURE DJELATNOSTI  

           „ANTE EVETOVIĆ MIROLJUB“ VALPOVO ZA 2022. GODINU 

 

 Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 19. sjednici, održanoj 21. 

lipnja 2023. godine razmatrao predmetno izvješće, te ga usvojilo jednoglasno (4 glasa ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 19. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE  

           SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG STATUTA USTANOVE ZA  

           KULTURE DJELATNOSTI „ANTE EVETOVIĆ MIROLJUB“  

           VALPOVO 

 

 Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić i Zvonko Barišić. 
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Bruno Čačić 

- samo jedno pitanje, čl. 27. (čita ga), ja smatram da sva upravna vijeća koja su pod 

ingerencijom Grada Valpova ne bi trebala imati plaćeno, ovdje se ne govori o ravnatelju nego 

o Upravnom vijeću, jer ako platimo ovom upravnom vijeću, on će morati plaćati i Dječjem 

vrtiću i ostalim upravnim vijećima, pa da razmislite o tom članku 27, da se ubaci samo onaj 

jedan mali „ne“ da nemaju pravo na naknadu troškova, to je moj prijedlog.,  

 

Zvonko Barišić 

- ne radi se o plaćanju određenoj naknadi za rad Upravnom vijeću, nego ako npr. predsjednik 

ili član Upravnog vijeća mora ići na sastanak u Osijek, pa ode sa svojim autom, ima pravo na 

naknadu troškova. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 20. AKCIJSKI PLAN ENERGETSKI I KLIMATSKI ODRŽIVOG  

           RAZVITKA GRADA VALPOVA 

 

 Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

 Predsjednik otvara raspravu. U raspravi je sudjelovao Dinko Župan. 

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (12 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 21. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Matko Šutalo 

- iako su svi vijećnici dobili već pozive za našu najveću manifestaciju 55. Ljeto valpovačko, 

ovim putem vas još jednom pozivam na sva ona događanja koja su preostala u završnim 

danima da ih posjetite, pogotovo ovu našu završnu smotru folklora u nedjelju, sukladno onom 

pozivu koji ste dobili, od protokola, dolaska, svega ostaloga pa do kasnijeg druženja. 

 

………. 

 

 

 Budući se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 22:00 sata.  

 

 

………. 

 

        ZAPISNIČAR              TAJNIK GRADA           PREDSJEDNIK 

               GRADSKOG VIJEĆA 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.              Igor Uranjek 

 

 

 

 

 


